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SMTB bestyrelsesmødereferat  2019-09-04 

 

 

Emne: Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 4. september 2019 kl. 18.00. 

Sted: Klubhuset.  

Til stede: Rene Veggerby, Anita Brodersen, Mee Mohr, Lars Fischer Rasmussen, Johan 

Jakobsen, Bente Andersen.  

Fraværende: Kim Kokborg Nielsen. 

Gæst: Esben Jensen under punkt 4. 

 

DAGSORDEN 

1. Referat fra sidste møde d. 04.06.19 godkendt.  

 

 

2. Formand – René Veggerby: 

 Klubben skal afholde løb for DCU. Det bliver DM i cross til januar.  Samme rute som 

sidst.  RV kontakter Michael Lindholm.   

 Evaluering DGI løbet: Meget vel gennemført. God rute.   

 Spordage: Der er et behov for at få frisket spor op flere steder. Nærmere info 

sendes ud.   

 Klassikeren til næste forår bliver d. 29.3.20.  Mee indtræder i styregruppen. 

Styregruppen indkaldes snart.  

 Klubhuset: WC vil blive fixet.  

 Bestyrelsessammensætning til næste år drøftet.  

 

 

3.  Medlem Esben Jensen:  

 DCU og DGI har et projektsamarbejde om ”Rigtige mænd på MTB”. Det går ud på 

at starte hold op, som er tilpasset mænd, der kæmper med stor vægt og lille kondi. 

Klubben får diverse hjælp og instruktørkursus via DGI og DCU. Det er forbundet 

med få udgifter for klubben.  Esben tilbyder sig som tovholder.  Bestyrelsen støtter 

dette.   

 

 

4. Næstformand – Kim Kokborg Nielsen - ikke til stede 

 

 

5. Kasserer – Anita Brodersen:  

 Medlemmer: Status givet  

 Økonomi: Kort status givet.  
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6. Sekretær – Bente Andersen    

 Der er arrangeret tekniktræningsdag via DGI d. 26.10. med Jes Dabelsten.  

 Vi har mulighed for at få flere teknikdage hertil til foråret.  

 Klubtilskud til Merida Marathon gives. 

 

 

7. Bestyrelsesmedlem – Mee Mohr 

 På tegnebrættet er fællesspisning d. 16.09., julefrokost d. 16.11 .19, juleæbleskiver 

d. 21.12, og derudover måske en fælles en-dags tur til Hedeland.  

 Klubtur til foråret til Bornholm er under planlægning. 

 

 

8. Bestyrelsesmedlem – Lars Fischer Rasmussen. 

 Elite følger trænings struktur med interval tirsdag og spor torsdag.  

   

 

9. Bestyrelsessuppleant – Johan G. Jakobsen  

 Status vedr. reoler og depotrum ved Niels Lien: Der mangler fortsat lidt oprydning. 

 

 

 

Næste møde: Onsdag 23.10. kl. 18.00.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent Bente Andersen  


